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PRO  Sigtuna 
 
Protokoll fört vid medlemsmöte den 10 november 2021 kl.13.00 på Munken. 
Närvarande: 41 medlemmar. 
 
§ 21 
Mötets öppnande                                                                            
Ordföranden Britt-Marie Aldebo hälsade oss alla hjärtligt välkomna och förklarade mötet 
öppnat.  
Dagordningen godkändes med tillägg Studiecirklar efter pkt. Valberedningen.  
 
§ 22 
Val av justerare 
Ulf Larsson och Rolf Gustafsson utsågs att justera dagens protokoll. 
 
§ 23 
Nya medlemmar 
Antalet medlemmar är idag 248. 
Sex nya medlemmar sedan början av oktober:  Mozaffar Asghari, Per-Ove Hyseus, Svea 
Söderlind, Maj-Liss Andersson, Anita Trönnberg Blomgren och Louise Åberg. Alla hälsa-
des välkomna till vår förening. Louise Åberg, Maj-Liss Andersson och Svea Söderlind var 
närvarande. 
 
§ 24 
Budget för år 2022 
Förslag till budget för 2022 förelåg. Kassören redovisade och informerade. 
Mötet godkände förslag till budget för 2022. 
 
§ 25 
Fastställande av medlemsavgiften för år 2022 
På årsmötet den 25 augusti 2021, § 12 fastställdes medlemsavgiften till föreningen 
för år 2022.  50 kr – oförändrat. Diskuterades. 
På  årsmötet i mars 2022 tas frågan upp igen – för en ev. höjning. 
 
§ 26 
Rapporter/information                                           
-  PRO Riks: Ordföranden rapporterade.  
PRO:s folkhögskola i Gysinge har sålts till Jula Hotell & Restaurang AB som tar över den 
10 januari 2022. De kommer att ha fortsatt samarbete med PRO. Det betyder att vi med-
lemmar även i fortsättningen kan gå på internatkurser där. 
-  Trafik- och säkerhetsfrågor  Vår representant i rubricerade frågor hos Polisen är Ulf 
Larsson. Han var tyvärr förhindrad att delta den dagen.  En video spelades upp. 
-  Boulebanan  Per Järtby informerade om läget på banan – beställt grus bl.a. 
-  Bordtennis  - finns för seniorer i Prästängshallen. Fredagar 10.00-12.00 och på 
 tisdagar 9.00-12.00. 
  
§ 27 
Valberedningen 
Carl Gunnar Jansson, valberedningen, informerade. Han och Julia Mahaja Järtby, valbe-
redningen har varit i kontakt med styrelsen inför kommande årsmöte. 
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§ 28 
Studiecirklar 
Studiekommittén har föreslagit en hel del cirklar. Carl Gunnar Jansson  redovisade. 
-   Bengt-Olov Törnqvist kommer att leda en cirkel där man får lära sig gå i skogen med 
karta och kompass med start någon gång i april; 
-   en cirkel som leds av Lasse Haag – ”Vi minns” ; 
-   kören har haft uppehåll – till en början p.g.a. sjukdom. Senare kom pandemin! Vi ska 
 försöka ”få liv” i kören igen; 
-   en cirkel ledd av Peter von Walden – mindfulness; 
-   film för pensionärer ges på Gröna Ladan på dagtid; 
-   ”se en film i veckan” – låna film på biblioteket; 
-   kanske starta en cirkel – surf för seniorer. Träffas och göra utbyten i digitala världen,  
lära sig hur BankID fungerar bl.a. 
 
§ 29 
Förslag till verksamhetsplan för år 2022 
Förelåg av styrelsen godkänd verksamhetsplan. Utdelades . Medlemmarna ska/kan höra 
av sig till Per Järtby om något bör ändras – innan vi trycker upp den. 
För övrigt godkändes verksamhetsplanen för 2022. 
 
§ 30 
Kommande aktiviteter 
-   Julfest torsdagen den 16 december kl 13.00 på Munken 
-   Måndag den 22 november kl 14.00 på Munken gemensamt med SPF. Äldrefrågor. 
-   Glögg, pepparkaka och kaffe söndagen den 2 januari 2022 
 
§ 31 
Övriga frågor 
Inga övriga frågor fanns. 
 
§ 32 
Avslutning 
Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
Kaffe, smörgås och god kaka serverades.  Under tiden spelades film upp som Per Järtby 
har filmat. Mycket trevligt – vi påmindes om vad vi gjort i vår förening under året och åren 
som gått. Många härliga minnen!  
 
Vid protokollet 
Dag som ovan 
 
Harriet Nadell                                                              Britt-Marie Aldebo 
Sekreterare                                                                 Ordförande 
                                                                 
Justeras: 
 
 
Ulf Larsson                                                                  Rolf Gustafsson 


